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NR. 184/ 07.06.2021 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 07 iunie 2021 

 

 Sedința ORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost convocată prin Dispoziția 

primarului comunei Dor Marunt nr. 233/31.05.2021, in conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  alin 

(1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, pentru data de 07.06.2021, ora 9.00, la sediul primăriei 

Dor Mărunt 

La ședință participă  domnul Primar Ion IACOMI, secretarul general al comunei, Vatafu Constantin 

Alecsandru, consilierii locali in functie. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali care formează Consiliul local Dor 

Mărunt.  

 

            Președintele de ședință, doamna Enache Daniela Veronica, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 13 mai 2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice navetiste 

pe luna martie, anul 2021. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru lucrările de reparații 

curente străzi în comuna Dor Mărunt. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unei autoutilitare. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unei tocătoare resturi vegetale cu braț hidraulic.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al primarului 

comunei Dor Mărunt.  

8. Diverse. 
 

Primarul comunei propune suplimenatarea ordinii de zi cu doua proiecte de hotărâre:  
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de consultanta in domeniul bursier, a contractului de 

asociere bursieră pentru achizitionare de energie electrica in calitate de consumator eligibil, a caietului 

de sarcini si a modelului de contract pentru vânzare-cumpărare de energie electrica la clientii eligibili. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării unei sume din excedentul bugetar rezultat la sfârșitul 

anului 2020 

Se supune la vot: voturi pentru: 15 /  Împotrivă _-_ / abtineri _-_/. 

 

•  

Punctul 1: Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  13.05.2021. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare  din 13.05.2021. Nu sunt 

discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice 

navetiste pe luna martie, anul 2021. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  
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Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru lucrările de 

reparații curente străzi în comuna Dor Mărunt. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Președintele de ședință, Veronica Daniela Enache: se fac reparații pe următoarele străzi: 

• Dor Mărunt – Învățătorului, Prunilor, Mihai Eminescu, George Enescu, Albatros, Potcoavei, Gării, 

Traian, Intrarea Hergheliei, parcare Cămin Cultural și Revoluției 

• Dâlga – Libertății, Magnooliei, Sulfinei, Decebal, Florilor, Primăverii. Roșcovei, Poiana, Teiului, 

Măcinului 

• Ogoru – Islazului. 

Ion IACOMI. Primarul comunei: Vom repara cu frezura asfaltică pe care am achiziționat-o de la Compania 

Națională de Drumuri. Am achiziționat 2 mii de tone. Se află deja în depozitele din comună. Vom face reparații 

pe porțiuni de străzi sau în întregime, în funcție de probleme.  

• Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru” și 5 ”abțineri”. Consilierii Tudor Nicolae, Popa Lucia 

Carmen, Ene Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Dumitrache Dan s-au abținut.  

Ion IACOMI: Unii au străzile asfaltate, nu-i mai interesează reparațiile de drumuri.   

•  

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unei autoutilitare. 

Proiectul a primit aviz favorabile din partea Comisiilor de specialitate.  

Primarul comunei: Avem nevoie de o autoutilitară, angajații umblă cu mașinile proprietate personală. Avem două 

autoutilitare Dacia transferate în urmă cu mai mulți ani de la Sectorul 4 București care se strică foarte des și nu merită să le 

tot reparăm.  

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru” și 4 ”împotrivă” și o ”abținere”. Consilierii Tudor Nicolae, 

Ene Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Dumitrache Dan au votat împotrivă iar doamna Carmen Popa s-a abținut.  

•  

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unei tocătoare resturi vegetale cu braț 

hidraulic. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Ion IACOMI: Vrem să cumpărăm o tocătoare pentru cosirea ierbii, a resturilor vegetale de pe marginea străzilor din 

comună 

Dumitrache Dan: Ce fac cei de la ”416”? Să taie ei. Fiecare să-și taie în dreptul curții. Fiecare poate să-și facă în dreptul 

curții 

Costea Costel: E iarbă multă de tăiat. Nu o să taie doar la poartă. Tăiem iarba peste tot.   

Dan Dumitrache: Taie la tine dacă ai nevoie. Eu tai la mine, nu am nevoie. Până la urmă întreține „drmurile naționale” 

Ion Iacomi: Cei de la drumurile naționale nu întrețin în interiorul localității și nici pe străzile laterale.. Și nu toată lumea 

poate să-și facă curat. Sunt și proprietăți unde nu stă nimeni. Sunt multe primării care au achiziționat un astfel de utilaj, 

nu suntem noi primii 

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru” și 5 ”împotrivă”. Consilierii Tudor Nicolae, Popa Lucia 

Carmen, Ene Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Dumitrache Dan au votat împotrivă. 

•  

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  
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- Ion IACOMI: Rectificarae se face pentru cheltuielile curente:  iluminat, abonamentele la tebletele elevilor, pentru 

reparația străzilor. 

 

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru”,  4 ”abțineri” și unul ”împotrivă”. Consilierii Tudor 

Nicolae, Ene Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Popa Carmen s-au abținut iar domnul Dumitrache Dan a votat 

împotrivă.  

•  

Punctul 7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al 

primarului comunei Dor Mărunt.  

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Ion IACOMI: A ieșit la pensie doamna de la bibliotecă și vom scoate postul la concurs. Transformăm postul 

din studii medii în studii superioare. 

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 11 voturi ”pentru” și  4 ”abțineri”. Consilierii Tudor Nicolae, Ene Ionuț Gabriel, 

Tănase Virgil și Dumitrache Dan s-au abținut.   

•  

Punctul 8 . Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de consultanta in domeniul bursier, a 

contractului de asociere bursieră pentru achizitionare de energie electrica in calitate de consumator eligibil, a 

caietului de sarcini si a modelului de contract pentru vânzare-cumpărare de energie electrica la clientii eligibili. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Primarul comunei: E vorba de achiziționarea de energie. O dată la doi ani de zile facem un contract pentru 

cumpărare de energie de pe piața liberă la un preț mai bun. Angajăm un agent bursier care să ne ajute în acest 

proces. Suntem asociați cu comunele Roseți, Ciocănești, Unirea și Spanțov dar și câțiva mari agenți economici din 

județ.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării unei sume din excedentul bugetar rezultat la 

sfârșitul anului 2020 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Primarul comunei: Folosim banii pentru achiziționarea tocătoarei de resturi vegetale. Alocăm suma de 60 mii 

lei.  Și încă un lucru vreau să vă mai menționez: avem multe adrese de la Prefectură referitor la combaterea 

ambroziei.  Mergeți pe străzi să vedeți câtă ambrozie este. Dacă nu luăm măsuri, în doi – trei ani o să fie comuna 

plină de ambrozie. E o plantă periculoasă pentru sănătatea omului. Achiziționarea acestei tocătoare – cositoare 

nu este un moft. Avem și 3 oameni care sosesc cu motocoasele dar cât să facă și ei?  

- Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru”,4 ”împotrivă” și o ”abținere”. Consilierii Tudor Nicolae, 

Ene Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Dumitrache Dan au votat împotrivă iar doamna Carmen Popa s-a abținut.  

Punctul 10. Diverse.  

- Doamna președinte de ședință întreabă dacă mai sunt alte probleme. Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 
 

                         Președinte de ședință  

                     Daniela Veronica ENACHE 

L.S.            Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


